
 
 

Ordinært skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 10. december 2024 kl. 18.00-21.00 

Sted: Personalerummet, Lynge Skole 
 

Tilstede: HE, TU, TK, NB, Christian, Stine, Rie, Kirsten, Lise, Tanja, Isabella, Amanda, Rie, 
Scott 
Afbud: Mathilde 
 
Referat: 
 

0. Godkendelse og underskrift at referat fra sidste møde. 
 

1. Velkommen til Scott og Mathilde - nye bestyrelsesmedlemmer.  
● Bestyrelsens rolle og opgaver v/TK (kort) 

 
2. Orientering fra skoleledelsen. 

● Langtidssygemeldinger hos tre medarbejdere og skemaændringer 
● Tre nye medarbejdere på Lynge Skole 
● Månedsnyt – spørgsmål til det. 

 
3. Økonomi – status 30/11 

● Forventet regnskab 2024 
i. Bilag udleveres 

Det ser ud til at årets regnskab går nogenlunde i 0. Det er vigtigt, at vi både har indhentet 
underskuddet fra sidste år og starter næste år uden underskud, der skal indhentes. Det er 
mange år siden at det er sket og de giver 2025 en væsentlig bedre start uden 
nedskæringer og personalereduktioner. 
 

4. Orientering fra medarbejderrepræsentanter.  
● Thomas og Marie Louise 

Marie Louise: Vi mærker, at vi har kollegaer der er væk og at nogle derfor har mere travlt 
end sædvanligt. Der er god opbakning til julefrokosten, - det er gode tegn. 
Thomas U.: Det er dejligt, at vi ved genopslag nu har fået ansat to dygtige medarbejdere. 
En oplevelse af svær, men rigtig god ansættelsesproces. 
 

5. Orientering fra elevrepræsentanter. 
● Amanda 9A og Isabella 9A 

For 3 måneder siden var der et par toiletter, hvor låsene mangler, nu er der endnu flere 
toiletter hvor låsene er væk. Elevrådet ønsker toiletterne repareret.  
 
Mobiltelefon politikken er lidt udfordret i udskolingen. Der er flere, der ikke afleverer 
dem. Elevrepræsentanterne foreslår om der kan komme navn på hylderne, så det er nemt 
at se, hvem der mangler at aflevere. Nogle elever oplever, at de ikke altid kan få 
mobilerne efter endt skoledag, hvis der f.eks. er prøve i klassen. 



Den nye aftale med Under kronen, hvor maden leveres i 10-pausen i stedet for 12-pausen 
fungerer pt. godt, oplever eleverne. Det giver nogle bedre muligheder i 12 pausen. 

 
6. Orientering fra formand  

Møde d. 28/11 med BSU og bestyrelse  
Der har været dialogmøde med BSU, hvor alle bestyrelser på skoleområdet deltog. Der var 
blandt andet oplæg om ”verdens bedste danske folkeskole”, som har fokus på de 
internationale undersøgelser, hvor danske folkeskoleelever ligger i top og klarer sig rigtigt 
godt.  

 
 

7. Forældrehenvendelser til skolebestyrelsen 
Ingen forældrehenvendelser til skolebestyrelsen.  

 
8. Høringssvar den nye børne- og ungepolitik 

● Vi udarbejder høringssvar angående dette 
i. Bilag er vedhæftet denne mail 

TU slår et slag for vores makerspace, som ligger fint i tråd med fokus på den legende 
tilgang til læring. 
 
TK sætter pris på afsnittet/temaet ”Vi kender os selv og verden omkring os”. Vigtigt med 
globalt udsyn, stærke forpligtende fællesskaber og oplevelsen af, at der er andre i verden 
end mig selv. 
 
Rikke: Fokus på at lærere og pædagoger har mulighed for at videreudvikle praksis ved 
kurser og efteruddannelse. 

 
● Udkast til Formandens Beretning 

● Bilag udleveres 

Bestyrelsen gav input til formandens beretning. 
 

● Under Kronen 

● Forringelser  

● Tidspunkt  

● Kvalitet 

 

Stemmer kvalitet og pris overens? Skal bestyrelsen tage kontakt til Under kronen?  
Er skolemad på Lynge skole en mulighed?  
TK fortæller, at der muligvis kommer en politisk sag om det inden længe.  
 

9. Evt. 
 
Punkter til næste gang: 

● Hvad åbner den folkeskoleaftale op for af muligheder? 
- Fagdag/udeskoledag/linjedag? 
- Ny valgfag – anderledes skoledag m.v. 
- Hvordan får vi drøftet det i personalegruppen? 



- I årgangsteam? Kan det være et punkt på elevrådet?  
- Kan man i første omgang tilstræbe at eleverne højst har 3 

forskellige fag om dagen? 
 

● Skolebus og de retningslinjer der er omkring dem 
 
 


